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Z A P I S N I K 
 

 sa 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške održane 4. lipnja 2020. u Gradskoj 
vijećnici, Trg kralja Tomislava 1., Nova Gradiška. 
 
 Sjednicu je sazvala Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., predsjednica Vijeća. 
 
 Sjednica je započela s radom u 10,05 sati. 
  
 Po završenom prozivanju Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., predsjednica Vijeća utvrdila je da 
je od ukupno 17 izabranih članica i članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 14. 
 
 Nazočni: Ivan Adžić, prof., Igor Babić, dipl.ing.građ., Tomislav Bećirević, Željko Bešlić, 
dipl.ing.šum.,Vesna Đapić, Zoran Gazibarić, Vlatko Greiner, Željko Bigovović, ing., Jelena Kovre, 
mag.educ.art., Ljiljana Ptačnik, prof., Marijan Radić, Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., Marijana Škara 
Ivković, univ.spec.oec., Antun Škvorčević i Matej Zboril.  
 
 Izostanak su ispričali: Željko Bigović,ing., Ljiljana Lukačević, spec.kl.psih. i Franjo Kikić, 
spec.admin.publ.  
 

Ostali nazočni: Vinko Grgić, dipl.ing.arh., gradonačelnik, Ivana Trupina, mag.oec., 
zamjenica gradonačelnika, Borislav Vidošić, zamjenik gradonačelnika, Adam Đanić, direktor 
Industrijskog parka Nova Gradiška d.o.o., Marija Mihaljević, ravnateljica Gradskog muzeja Nova 
Gradiška, Danijela Juranović, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta „Matija Antun Relković“ 
Nova Gradiška, Franjo Pavlović, ravnatelj Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška, Adam 
Đanić, direktor Industrijskog parka Nova Gradiška, Dinka Matijević, direktorica Turističke 
zajednice Nova Gradiška, Ivo Pejaković, v.d. zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe Nova 
Gradiška, Tomislav Petrović, predsjednik Zajednice tehničke kulture, Zlatko Zebić, dipl.iur., v.d. 
tajnika Ureda Grada Nova Gradiška, Ljiljana Ranisavljević, dipl.oec., v.d. pročelnice Upravnog 
odjela za financije, Goran Tomljanović, dipl.iur., v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne 
djelatnosti Grada Nova Gradiška, Andrea Štengl, dipl.ing.arh., voditeljica Odsjeka za prostorno 
uređenje i zaštitu okoliša, Mihaela Đeraj, spec.admin.publ., voditeljica Odsjeka za društvene 
djelatnosti i predstavnici sredstava javnog informiranja. 

  
 Zapisnik je vodila Nela Bednarik, stručna suradnica u Uredu Grada. 
 
 Predsjednica Gradskog vijeća, nakon što je pozdravila nazočne i utvrdila da je sjednici 
nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za pravovaljano odlučivanje upitala je članove 
Vijeća da li imaju primjedbi na Zapisnik sa 21. sjednice Gradskog vijeća održane 28. travnja 2020. 
godine. 
 
 Budući da primjedbi na Zapisnik nije bilo, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške temeljem 
članka 116. stavak 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške („Novogradiški glasnik“, 
broj 1/18), jednoglasno je usvojilo Zapisnik sa 21. sjednice Gradskog vijeća održane 28. travnja 
2020. godine. 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ predsjednica Gradskog vijeća, upitala je članove Vijeća da li 
imaju prijedloga za promjenu Dnevnog reda 22. sjednice Gradskog vijeća, a kojeg su primili u 
Pozivu za sjednicu. 
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 Budući prijedloga za promjenu Dnevnog reda nije bilo, Predsjednica Gradskog vijeća stavila 
je prijedlog Dnevnog reda na glasovanje. 
 
 Gradsko vijeće glasujući 14 „za“, nitko „protiv“ temeljem članka 87. stavak 3. 
Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18) utvrdilo 
je sljedeći:  

 
D N E V N I     R E D 

 
1. Aktualni sat, 
2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Nove Gradiške za 2019.godinu, 
3. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za osnivanje založnog prava (hipoteke) na 

nekretnini u vlasništvu Grada Nove Gradiške, 
4. Izvješće o radu i financijskom  poslovanju Gradskog muzeja Nova Gradiška za. 

2019. godinu, 
5. Izvješće o radu  i financijskom poslovanju Pučkog otvorenog učilišta  

„Matija Antun Relković“ Nova Gradiška  2019. godinu, 
6. Izvješće o  radu i utrošenim financijskim sredstvima Gradskog društva  

Crvenog križa Nova Gradiška doznačenim od Grada Nova Gradiška za 2019. 
godinu, 

7. Izvješće o ostvarenju Godišnjeg programa rada i financijskog plana Turističke 
zajednice grada Nova Gradiška za 2019. godinu, 

8. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Javne vatrogasne postrojbe Nova 
Gradiška za 2019. godinu,  

9. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zajednice tehničke kulture grada Nova 
Gradiška za 2019. godinu. 

 
 
Točka 1. AKTUALNI SAT 
  
 ANTUN ŠKVORČEVIĆ, nakon što je pozdravio nazočne: „Ja imam dva pitanja. Prvo 
pitanje bi bilo vezano za naš Industrijski park. Što ima novo da li nam Gradonačelnik može reći 
sada, možda ima li nekakvih promjena vezano za neke koji su izrazili spremnost da dođu u naš 
Industrijski park da otvore nešto. Vi ste na prošloj sjednici, ako se ne varam, rekli nešto oko toga da 
ne bi išli u javnost, da nema još nekih detalja, pa možda sada ima nešto novo, to sigurno naše 
građanstvo zanima.  

Drugo pitanje vezano bi bilo, to sam mislio postaviti i prilikom, s obzirom da ćemo imati i 
na Turističkoj zajednici temu vezanu za Izvješće o prošlogodišnjem radu, mislio sam pitati, pa su 
mi kolege moje rekle oko toga da možda ne spada na to, radi se o ovim tablama za obavješćivanje. 
Imamo tamo, još uvijek nam stoji pored onog kružnog toga kod Kaufland-a jedna tabla koja upućuje 
na Slaven, 3.000 metara, a znamo da taj Slaven već godinama ne radi, pa čisto zbog novih ljudi koji 
dolaze u grad, turista, namjernika da se ne stvara zabuna pa ne znam da li je to sada u opsegu 
komunalnog redara, da li je to u opsegu Turističke zajednice ili bilo koga, mislim da je to 
neprimjereno da tu stoji i samo može zbunjivati ljude koji dolaze ovdje.“ 
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 VINKO GRGIĆ, nakon što je pozdravio nazočne, slušatelje kao i one koji nas gledaju i 
slušaju putem audio - video portala: „Ja se zahvaljujem kolegi što je postavio ova dva pitanja. Ovo 
drugo ću odgovoriti odmah. Imamo mi svog komunalnog, hajdemo reći koordinatora za komunalna 
pitanja, gospodina Marijana Radića. Marijane dobio si novi zadatak pa molim da obiđeš, vidiš gdje 
nema tih, gdje ima tih krivih informacija da to uočimo, definiramo i da ih uklonimo, a tamo gdje bi 
trebale nove, staviti ćemo nove. Hvala Vam na ovome korektnome prijedlogu.  

S druge strane; Industrijski park. Mislim da jučer sam dobio slike od direktora Industrijskog 
parka, gospodina Đanića koji je ovdje nazočan kojeg pozdravljam, da je krenuo prvi sloj asfaltiranja, 
a danas vjerojatno i drugi sloj asfaltiranja Tehnološkog inkubatora, velikog projekta od 29,8 
milijuna kuna, hajdemo reći 30 milijuna kuna koje ćemo završiti vjerojatno vrlo brzo kroz tjedan, 
dva. Ovo su završni radovi. To me jako veseli jer uskoro ide natječaj, ako već nije raspisan, za 
popunjavanje tih prostora koji će biti unutar Industrijskog parka. Do sada je zainteresiranost preko 
80 posto, nadam se da će se ti ljudi javiti na natječaj i da će useliti u prostore. S druge strane 
intenzivno razgovaramo s potencijalnim investitorima uz moju osobnu nazočnost na svakom od tih 
sastanaka jer želim to dići na jednu drugu razinu i dati jedno povjerenje ne samo direktoru već i 
investitorima koji dolaze da vide kako brinemo o njima, da nisu prolazni, već da ih pokušavamo 
zadržati.  

U ovome trenutku je razgovor i s jednom švicarskom kompanijom, švicarskom tvrtkom koja 
bi se bavila obnavljanjem karbonskih vlakana, reciklažom karbonskih vlakana i proizvodnjom i isto 
tako prije dva tjedna smo dobili ruske investitore s kojima pregovaramo, također koji bi ušli u 
Tehnološki park vezano za tvornicu za proizvodnju zaštitnih maski, međutim to su sada male stvari 
koje zahtijevaju određene procedure, pogotovo vremenske, pogotovo one druge istraživačke, da 
vide da li su na pravom prostoru, kolike su im udaljenosti od određenih baza gdje oni to prodaju, da 
li imamo educirane ljude i na kraju krajeva da li infrastruktura njih zadovoljava, netko traži previše 
vode, netko traži previše struje, a nekome sve ostalo zajedno. Tako da s obzirom da sam izašao iz 
businessa, dvadeset godina u tome svijetu, onda takve stvari ne, na prvu loptu ne reagiram, ne 
eksponiram, ne hvalim se, od deset stvari uvijek prođe jedan ili dvije. Sada je pitanje da li ćemo mi 
s time ako budemo se hvalili da pričamo sa svima, a pričamo sa svima onda bih ja Vama svaki dan 
mogao pričati s kime sam razgovarao i koga sam zahtijevao, molio ili nešto drugo da dođe u taj 
Industrijski park. Ono što želim još uvijek zadržati u nekakvom obliku diskrecije, ali to ću Vam reći 
s obzirom da ste gradski vijećnik i postavili ste to pitanje i prošli puta; mi smo potpisali ugovor za 
prodaju 37 hektara, 370.000 kvadrata u Industrijskoj zoni – dobili akontaciju od 460.000,00 kuna i 
u slijedećih 45 dana ćemo naplatiti blizu devet milijuna kuna za to zemljište. Riječ je o velikom 
projektu, velikoj industriji koja bi mogla zaposliti preko 500 ljudi. Ja bih se još uvijek suzdržavao 
da ne idemo u detalje, možete kad god želite doći kod mene u ured ja ću Vam pokazati, prezentirati 
layout i sve ono što je, međutim to je vrlo osjetljiv posao jer je riječ o najvećoj greenfield investiciji, 
mogu reći u zadnjih deset godina u Republici Hrvatskoj. Riječ je o investiciji od 2,4 milijarde kuna, 
možda Vam to ne znači kao što i meni ne znači ako nemate s čime komparirati, znamo da je to puno 
novaca, previše, međutim Pelješki most, vrijednost Pelješkog mosta je 2,5 milijardi kuna, znači to 
je investicija koja bi bila u razini Pelješkog mosta. Previše se veselim tom projektu i nadam se da 
ćemo ga realizirati. Nakon isplate Gradu tih sredstava, oni kreću u Ministarstvo gospodarstva gdje 
su obavili sve predradnje jer žele dobiti statut, status strateškog partnera i onda sve ide drugačije. 

Inicijalno bi, po datogramu događanja koje smo do sada radili i koji smo prezentirali i 
napravili taj Poslovni plan, znači građevinska dozvola bi bila negdje u 11., 12. mjesec, nakon toga 
ide gradnja. Kao što sam rekao, previše se veselim tom projektu pa nadam se da će se realizirati.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika li je zadovoljan odgovorom? 
 
 ANTUN ŠKVORČEVIĆ: „Optimista sam.“ 



4 
 

 

 JELENA KOVRE, nakon što je pozdravila nazočne, kao i slušatelje: „Imam jedno pitanje 
za Gradonačelnika. Nakon akcije zbrinjavanja građe Oldtimer kluba Classic 99. i početka 
zbrinjavanja arhiva koji je bio smješten u Domu branitelja, pitam Vas; kada možemo očekivati 
početak zbrinjavanja naše kulturne baštine, odnosno građe Gradskog muzeja Nove Gradiške koja 
nažalost nije u potpunosti smještena u odgovarajuće uvjete. Nakon uređenja prostora Gradskog 
muzeja imamo prostore koji su na jednoj zavidnoj razini, prekrasno je i sada je vrijeme da počnemo 
malo razmišljati i o toj kulturnoj baštini, odnosno o njenom smještaju, pa ako možete reći koju riječ 
o tome kada i kako bismo mogli krenuti u to?“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Poštovana kolegice, evo radimo i na tome. Znate da smo prije nekoliko 
mjeseci, odnosno prošle godine digli ruke za kupnju robne kuće gdje smo htjeli iskoristiti oko 500 
kvadrata podruma i to sada upravo radimo na tome da ga uredimo jer je podrum je odličan, suh što 
je najvažnije, dobiti će novu infrastrukturu što se tiče rasvjeta i svega i tamo predlažemo i što ćemo 
sigurno napraviti da ćemo većinu naše arhivske građe, da li je riječ o spomeničkoj, da li je riječ o 
nekoj drugoj, da li je riječ o braniteljskoj koje sada zauzimaju vitalne prostore, da li stanove, 
poslovne prostore ili sam prostor nove zgrade Muzeja, nove, stare zgrade koje smo jako lijepo riješili 
tako da ćemo to sigurno prebaciti tamo i osloboditi, sada u kojoj mjeri moramo vidjeti, upoznati se 
koliko imamo materijala i koliko može jednostavno tamo stati. 

Još jednu stvar, ako ste zadovoljni s ovim, još kolegi Škvorčeviću bih rekao što sam 
zaboravio vezano za Industrijski park, a što se dogodilo u međuvremenu od zadnje sjednice pred 
kraj četvrtog mjeseca, početkom petog mjeseca, da smo bili u Ministarstvu gospodarstva zajedno s 
ministrom potpisali Ugovor za Centar kompetencije za napredno inženjerstvo u vrijednosti 119 
milijuna kuna. Riječ je o istraživačkom centru. U ovom trenutku to je najveći i najznačajniji projekt 
Grada Nove Gradiške jer ga sufinanciramo sa 15 posto. Riječ je o tome da ćemo, da će zgrada koštati 
negdje oko 40.-tak milijuna kuna, oprema isto toliko ako ne i otprilike oko 50 milijuna. Što znači 
oprema? Riječ je o termo-pećima, riječ je o 3D printerima nove generacije, riječ je o potpuno novoj, 
najsuvremenijoj tehnologiji koja do sada nije bila u takom obimu vidljiva bilo na kojem mjestu  u 
našoj domovini  Republici Hrvatskoj. Znači, postajemo istraživački centar na koje će se također 
imati utjecaj i učilište koje pripremamo i sve ostale stvari. To je veliki projekt za nas jer toliko 
novaca dobiti i toliko dobar projekt napraviti koji smo radili dvije i pol godine, skoro tri godine, ali 
jednostavno procedure u ministarstvu i fondovima su takve da vas češljaju do i zadnjeg zareza.  

Međutim, evo sa zadovoljstvom mogu reći da ćemo vrlo brzo raspisati Natječaj za gradnju, 
očekujemo, ja mislim devet mjeseci gradnje ili dvanaest mjeseci koliko bude bilo i u sljedećoj 
godini, praktično u ovo doba ili možda malo kasnije, otvoriti isto taj veliki Centar kompetencije, 
tako da je to još jedna lijepa investicija.“    
 

LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „S obzirom da je Gradonačelnik pitao vijećnicu Jelenu je li 
zadovoljna odgovorom, onda je neću ja pitati, pa možemo ići dalje.“ 
 

MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ, nakon što je pozdravila nazočne: „Ja imam jedno pitanje 
za Gradonačelnika. Naime, radi se o tome da veliki broj naših građana koji žive u stambenim 
zgradama imaju problem s postojećim upraviteljem stambenih zgrada. Građani su nezadovoljni, ne 
znaju jednostavno više kome da se obrate jer njihov postojeći upravitelj ne izvršava, po njihovim 
riječima i žalbama  meni upućenim, ne izvršava svoje osnovne dužnosti.  Poznato mi je da je Grad 
imao namjeru pomoći građanima stambenih zgrada preko tvrtke Odlagališta da preuzme 
upravljanje. Sedam zgrada je i potpisalo prelazak tvrtki Odlagalište no postojeći upravitelj je odbio 
taj prelazak i to je jedini slučaj u Hrvatskoj da se tako nešto odbilo, da građani ne mogu otići od 
upravitelja i ja sam i danas dobila dvije, tri poruke od predstavnika stanara. Oni su očajni i ne znaju 
kako da riješe tu situaciju, pa evo ja bih voljela možda da objasni netko građanima i predstavnicima 
stanara koji su čak što su izrazili želju da pređu Odlagalištu, prestali su primati naknadu za 
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predstavnika stanara na koju imaju zakonsko pravo. Ja vas evo sve skupa pitam; kome da se oni 
obrate i zašto Odlagalište ne može preuzeti te zgrade? Samo objašnjenje građanima i kako bismo 
im mi mogli pomoći?“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Kolegice Marijana, Vi znate da smo u nekoliko godina promijenili sliku 
grada. Neki će reći centar, drugi će reći da smo malo radili na nekim drugim dijelovima. Centar 
zbog toga što su većina zgrada u vlasništvu Grada Nove Gradiške i nema natječaja na koji se mi 
nismo javili da dobijemo sufinanciranje energetske obnove i to radimo. Evo i Gimnazija sada se 
radi, znači i dvije škole rade. Sve što je u sustavu Grada ili Županije vrlo smo agilni i jedni i drugi. 
Međutim u Gradiški ima negdje oko 50.-tak zgrada, više stambenih zgrada koje su u privatnom 
vlasništvu i mi tu ne možemo praktično ništa. Možemo što svake godine raspisujemo natječaj pa 
sufinanciramo nekakve obnove s naših 200.000,00 kuna koliko zgrada se javi, neki dobiju, neki ne 
dobiju ovisi o kriteriju koje postavljamo i to je naš doprinos gradu, to drugi ne rade, mi to radimo. 
Čak su me zvali, Gradonačelnik Grada Novske me zvao da vide, da mu pošaljemo koji je to model 
i kako se on, da bi on to isto tako radio u svom mjestu, međutim kod nas je problem što gotovo sve, 
ja bih rekao sve, više stambene zgrade su pod upraviteljstvom tvrtke koja nije ništa napravila u toj, 
hajdemo reći toj zoni. Ništa nisu napravili. Hodite malo u bilo koji drugi grad, pogledajte pa će te 
vidjeti da mnoge zgrade, više stambene zgrade su obnovljene, čak mala mjesta poput Lipika i 
Pakraca, Požega, da, odlično su napravili, međutim naš upravitelj tvrtke koja vodi tu priču 
jednostavno to ga ne zanima, jednostavno ne zanima. Mi smo pretprošle godine na Cvjetnom trgu 
sufinancirali jednu više stambenu zgradu, pa nije napravljeno onako kako smo mi to htjeli. Nije 
napravljeno kvalitetno, temeljito i žalosni smo zbog toga. Zbog takvih i sličnih priča mi smo prošle 
godine u jesen prvenstveno zbog nezadovoljstva ljudi koji su vlasnici tih stanova, koji žele da se 
cijela priča pokrene, oni su željni i sufinancirati tu priču ali naravno ako vi dobijete 60 posto 
sredstava iz fonda onda je to njima vrlo, relativno malo. Imaju svoju pričuvu, iz te pričuve je trebalo 
ići to financiranje.  

Mi smo imali dobru volju i sami ste sudjelovali u tome, pozvali smo na više sastanaka, 
razgovarali smo s puno upravitelja, odnosno nisu upravitelji već predstavnika zgrada i oni su izrazili 
želju, međutim do toga nije došlo. Nažalost, zbog ne korektnog ili neću reći nekorektan odnos, 
ljudski, profesionalan, međutim zbog pravnih zavrzlama gdje postojeći upravitelj ne želi dati niti 
jednu dokumentaciju, prijeti se odvjetnicima, prijeti se tužbama, prijeti se …., ja bih rekao ne 
surađuje i opstruira i zbog toga mi nakon šest mjeseci čak i više, nismo se maknuli sa mrtve točke 
iako smo napravili puno toga, vi ste obilazili ljude, drugi ljudi su obilazili, znači htjeli smo napraviti 
sve, međutim jedna opstrukcija, jedna pravna opstrukcija nas je zatekla da nismo došli do ničega. 
Te zgrade su mogle preći na druge upravitelje, postoje još neki iz Osijeka, međutim i njima je bila 
opstruirana cijela priča. Jedna velika zavrzlama koju ja ne znam kako krenuti. Ako krenemo u 
pravnu bitku to će trajati tri, četiri godine. Drugog rješenja nemamo, dobre volje smo imali, ali 
rješenje nemamo, brzo rješenje. Eto, tako da mi je žao zbog svega skupa jer ćemo biti grad jedan 
jedini koji će sve svoje zgrade u vlasništvu Grada pa evo i Županije imati energetske obnovljene, 
lijepe nove zgrade ali sve više stambene zgrade neće biti niti jedna obnovljena na način kao što 
drugi gradovi to rade i ostati će. Imamo prelijepo naselje, imamo Urije sa pedesetak zgrada, prelijepo 
urbanističko organizirano na sve moguće načine, evo mi sa parkiralištima, sa uređenjima 
doprinosimo kvaliteti toga, međutim zgrade su stare, oronule, još su na mnogima ostaci ratnih 
razaranja iz 90.-tih godina i što reći o tome? Mi to možda ni ne razmišljamo, ni ne vidimo jer je to 
nama sastavni dio naše, neću reći vizije grada, već slike grada jer svaki dan prolazimo i već 
ignoriramo, međutim ljudi koji dolaze iz drugih krajeva gradova pitaju: „Ljudi, je li vi ratujete još, 
što je ovo, što je s vama?“ Eto, što da kažem? Prošlo je davno ali izgleda da nije.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
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 MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ odgovorila je da je. 
 
 ZORAN GAZIBARIĆ, nakon što je pozdravio nazočne: „Prvo bih se zahvalio 
Gradonačelniku i Gradu na do sada učinjenom u Mjesnom odboru Ljupina u svoje osobno ime i u 
ime predsjednika Mjesnog odbora Ljupina, gospodina Josipa Berića. Imam dva pitanja za 
Gradonačelnika. Prvo pitanje u kojoj fazi je uređenje Društvenog doma u Ljupini?  

Drugo pitanje; kada će biti svečano otvorenje igrališta u Ljupni? 
Evo, iskoristio bih ovu priliku da se zahvalim Gradonačelniku, zamjenicima 

Gradonačelnika, Predsjednici Gradskog vijeća, te mojim kolegicama i kolegama vijećnicima na 
potpori i podršci koju mi daju u liječenju supruge koja se bori sa tumorom, veliko hvala.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Kolega Gazibarić, evo i meni je drago da su stanovnici Ljupine i svi vi 
skupa svjedoci velikih, neću reći ogromnih, ali velikih promjena u Ljupini tako da u ovom trenutku 
radimo na vašem Domu.  Završili smo gore krovište i sada radimo upravo na toj energetskoj obnovi 
o kojoj smo pričali. Znači do sada je promijenjena stolarija, mislim da je još jedan ili dva prozora 
fale, jučer ili prekjučer sam se provozao pa da vidim o čemu je riječ i nakon toga sloj toplinske 
izolacije pročelja tako da će ta zgrada barem izvana, koliko imam ove godine u Proračunu – zasjati. 
Sljedeće godine ćemo uređivati prostor interijera iako smo već prošle godine uredili sanitarni čvor 
koji nije postojao, nažalost. Imamo jedan seoski dom ogroman, veliki, možda čak i najljepši, bez 
sanitarnog čvora. Malo je bio apsurd, ali evo to smo ispravili. Osim toga plato pokraj samog Doma 
ćemo još urediti, mislim da je 9 x 15 metara za vježbe mladih vatrogasaca Dobrovoljnog 
vatrogasnog društva, a ujedno se i Vama zahvaljujem kao predsjedniku DVD-a Ljupine, zajedno s 
Vašom ekipom koja je samoinicijativno krenula u uređenje vaših prostora, znači prostora interijera 
paralelno s ovim našim vanjskim, tako da sredstva koja dobijete od Grada lijepo koristite i to nam 
je drago čuti. Nastavljamo s time što se tiče toga tako da samo ovisi o vremenu, o izvođačima o 
njihovoj brzini i kvaliteti. 

S druge strane isto tako Dječje igralište ili Sportsko igralište koje smo po meni jako lijepo 
odradili privodimo kraju. Možda je bilo moguće otvoriti ga ovih dana ili možda tjedan dana prije, 
međutim zbog epidemioloških razloga to nismo mogli učiniti, tako da evo najavljujem da će 20.06., 
to je subota, biti veliko otvorenje tog prostora pa zovem sve vijećnice i vijećnike ovoga našeg 
Gradskog vijeća da nazoče tamo, da budu zajedno s svima ljudima dobre volje koji žele biti tamo i 
kao rekreativci, natjecatelji ili kao gledatelji. Biti će mi drago da budem tamo zajedno s Vama i s 
našim Ljupinkama i Ljupincima.“ 
 
 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
 ZORAN GAZIBARIĆ odgovorio je da je prezadovoljan. 
 
 VLATKO GREINER nakon što je pozdravio nazočne: „Imam pitanja za Gradonačelnika. 
Dva pitanja, jedno je; evo, završili smo Domčevu ulicu. Jeste li zadovoljni radovima i da li će se to 
još nastaviti tamo do kraja?  
 Drugo pitanje; dolazi nam ljeto, kada počinjemo s izgradnjom Gradskih bazena i građane 
zanima što je sa Novogradiškim glazbenim ljetom? Hoće li se to uspjeti održati ove godine ili ne?“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Poštovani kolega Greiner, što se tiče bazena, znači tu smo dobili 
suglasnost Gradskog vijeća na kredit od 15 milijun kuna, isto smo dobili od Ministarstva 
gospodarstva, kamata je kao što sam rekao 1,1 posto, evo ja nikada nisam čuo za to da bilo koji grad 
u našem užem ili širem okruženju ima takvu kamatu, što znači da nas bankarski sustav ili bankarski 
svijet nas cijeni i vrjednuje. U ovom trenutku koliko znam da se završavaju troškovnici na način da 
se obrađuje, da se gledaju, da se provjeravaju i vjerujem da ćemo u sljedećih petnaestak dana, 
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najkasnije mjesec dana krenuti u javnu nabavu za realizaciju bazena. To znači da će tijekom ljeta, 
ako sve prođe bez žalbi, bez tih nekih pravnih zavrzlama, tijekom ljeta ćemo krenuti u realizaciju 
naših gradskih bazena. Što se tiče Novogradiškog glazbenog ljeta, ja bih molio mog zamjenika 
gospodina Vidošića da spomene, da malo kaže oko toga, to je njegov dio koji on vodi, hajdemo reći 
sva pitanja i ugovore i sve ostalo i dobiti će te kompetentni odgovor. 

Domčeva, gotova, zadovoljan, prezadovoljan, ljudi zadovoljni što je najvažnije, ne ja već 
oni, to je najvažnije i hvala tim ljudima na strpljenju.“  
 
 BORISLAV VIDOŠIĆ, nakon što je pozdravio nazočne: „Pitanje je naše NG-ljeto. Evo, u 
zadnje vrijeme strašno velikih pritisaka imamo i od naših građana, naravno i od izvođača i od svih 
onih ljudi koji su uključeni u Novogradiško glazbeno ljeto. Situacija je sljedeća; s obzirom da znamo 
na ove probleme sa Covidom-19 i kakva je trenutna situacija, koliko sve može biti ljudi znamo da 
300 u zatvorenom prostoru, 500 vani, neke su naznake da će možda od 1.07. biti 1.000 ljudi vani. 
Naravno, mi to još ne znamo, očekujemo da će biti tako, međutim mi smo svi svjedoci da nam na 
Novogradiškom glazbenom ljetu bude od 5.000 do 10.000 posjetitelja i jednostavno moj stav i nas 
iz Društvenih djelatnosti i našeg Stožera civilne zaštite, na čijem sam ja čelu, je to da nije primjereno 
da mi ove godine organiziramo NG-ljeto. S obzirom da je to manifestacija u kojoj mi ne zarađujemo 
nikakva financijska sredstva, znači jednostavno smo na trošku. Izvođači ne žele za manji iznos 
nastupati, nama su ovo ogromna sredstva koja mi moramo i Proračunom koja su osigurana, ali evo 
vidimo da se Proračun ne puni onako kako bi se trebao puniti u zadnja dva mjeseca i možda ne bi 
bilo ni moralno, morati ćemo ići na određene uštede i prema udrugama, a i gdje se bude moglo 
uštedjeti, možda ne bi bilo ni moralno da mi potrošimo gotovo milijun kuna na organizaciju 
Novogradiškog glazbenog ljeta u ovoj situaciji kakva je. To je jedna vrlo, vrlo ozbiljna stvar. S 
druge strane kažem ukoliko bude dozvoljeno više od 1000 gledatelja morati će biti u kontroliranom 
prostoru. Mi ovaj naš prostor prije pet, šest godina je skinuta ograda kada je bila organizirana onda 
Glazbeno ljeto i to je pozitivno naišlo na reakcije svih naših sugrađana da je bolje što se ne naplaćuje 
ulaz i što nema više ograde. Mi kada bi sada mogli organizirati, opet bi morali staviti određene 
ograde i kontrolirati koliki je ulaz. Tko to može u ovom trenutku napraviti, ja ne znam stoga smo 
mišljenja, mislim da ćemo u dan, dva donijeti konačnu odluku i obavijestiti i našu javnost i ove 
ugovore koje imamo s izvođačima pokušati ćemo prolongirati za sljedeću godinu ukoliko oni 
pristanu, ali mislimo da je situacija takva i da ne bi ove godine trebalo biti Glazbeno ljeto. Jako puno 
manifestacija je otkazano, međutim neke koji imaju tradiciju kao Đakovački vezovi, oni će samo 
obilježiti Đakovačke vezove, povorke neće biti, KUD-ova neće biti, ono što je nekada bilo. Slična 
je situacija i sa Vinkovačkim jesenima, Ferragosta u Orahovici je otkazana, u Šibeniku, u Zagrebu, 
svi su, evo Špancir-fest će se isto obilježiti s obzirom da je to jedna tradicionalna manifestacija 
naravno kao i naša, međutim oni će u jednom skromnom nekakvom manjem obliku. Vjerojatno će 
se ti dani obilježiti, mi evo krenuli smo sa promenadnim koncertima. U prošlu subotu bio je jedan 
koncert, tako da ćemo na nekakav način te dane sigurno označiti, ali ne u onakvom obliku kako je 
to bilo u proteklih 24 godine. I u parku, biti će kino.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Kod nas je specifična situacija samo da kažem. Ono što je najava, što će 

biti sigurno da će se moći odvijati određena događanja, ali ne više od 1.000 ljudi. Kako vi pustiti 
neke, a neke ne? Po parnim i neparnim tablicama, po zadnjim brojevima na OIB-u ili ne znam niti 
ja što? Znači, napraviti ćemo samo štete svima, to je nažalost tako. Tako da tužna srca prije svega, 
jednostavno odustajemo od te priče jer je takva situacija, a onda kad spomenete sve ostale koncerte, 
evo ja sam trebao za mjesec dana ići na Šalatu na koncert Simple Minds, odgodili su nas za sljedeću 
godinu. znači, sve je odgođeno, ali mi ćemo pojačati malo, pogotovo vezano za promenadne 
koncerte koji su se pokazali subotom i nedjeljom jako dobri, usmjeriti ćemo tamo neka sredstva 
tako da budemo imali kvalitetniji događaj subotom i nedjeljom, a što će biti za NG-ljeto, to ste sve 
čuli.“ 
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 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
 VLATKO GREINER odgovorio je da je. 
 
 IGOR BABIĆ, nakon što je pozdravio nazočne i slušatelje: „Imam dva kratka pitanja; prvo 
se odnosi na stanje besplatnog interneta u gradu, da nam Gradonačelnik malo kaže o tome gdje sve 
možemo imati besplatni Internet, na koji način? Vidim da ne samo naši školarci već i stariji ljudi, 
koriste internete, pa da nešto kažete o tome! 

Drugo pitanje je vezano za problematiku našeg podvožnjaka. Ja znam da to nije u ingerenciji 
Grada, da se čeka Ministarstvo prometa i HŽ da to riješi, ali ispred Mjesnog odbora Jug, gdje sam i 
predsjednik, imamo prijedlog. Prijedlog je da se pojača sigurnost na tom dijelu. Tamo je inače 
zabranu 30 km/h sa obadvije strane, međutim posebno od Ulice kralja Zvonimira apsolutno se toga 
nitko ne pridržava. Ja sam kao vijećnik kontaktirao čak i policiju i oni su rekli u načelu da pristaju 
da bi se stavila kamera kao što imamo u Kovačevcu. Siguran sam da bi se sigurnost tu poboljšala. 
Tu jako puno djece prolazi što na biciklima, što pješke. Evo, ja molim ako Gradonačelnik može se 
preuzeti, ipak će dati na određenoj težini kada Gradonačelnik postavi to pitanje u policiji. To je 
županijska cesta, ali mislim da policija može donijeti odluku, mislim da je problem samo u 
priključku kako sam ja dobro to shvatio iz priče, pa evo ako se može oko toga poduzeti, bio bih jako 
zahvalan.“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Kolega Babić, što se tiče besplatnog interneta, Vi znate da naš centar 
grada, naša Ulica slavonskih graničara pa do Katastra je pokrivena besplatnim internetom već dvije 
godine. Jedan smo od rijetkih gradova na početku koji smo to, odnosno među prvim gradovima koji 
su to radili. S druge strane, prošle godine smo kandidirali se za određena sredstva. Ta sredstva smo 
dobili i mogu Vam reći da evo unazad mjesec dana postoje nove lokacije za proširenje Wi-Fi 
besplatne zone, znači to je prostor oko Bazena s pripadajućim igralištima, sportski centar „Ivo 
Petranović“, Teniski tereni na Slavči, Cvjetni trg – južni dio, igralište na Cvjetnom trgu, tržnica je, 
Dom Mala i dječje igralište u Kovačevcu koje planiramo ove godine napraviti ukoliko dobijemo 
sredstva. Tako da smo praktično već proširili na dobar dio grada, a i isto tako planiramo neovisno o 
ovom projektu proširiti dolje u Ljupini, s obzirom da je to novo...“ 
  
 VLATKO GREINER napomenuo je da je u Ljupini na Društvenom domu već postavljen 
besplatni Internet. 
  
 VINKO GRGIĆ: „Odlično, znači to je 10. nova lokacija, to je odlično.  Što se tiče 
kamere, dolje na priključku što bi rekli; znači mi smo surađivali u Kovačevcu gdje je postavljena 
kamera na način da je Ministarstvo unutarnjih poslova financiralo samu kameru, a mi smo 
financirali priključak u iznosu nekih šest, sedam tisuća kuna. Mi ćemo evo uputiti sljedeći tjedan 
isto tako Ministarstvu unutarnjih poslova i ŽUC-u koliko je potrebno, da ih molimo da isto tako 
jednu kameru stave dolje u ulicu i jednostavno da ćemo im pokriti financiranje tog dijela priključka 
koje je negdje između šest, sedam tisuća kuna. 

Što se tiče nadvožnjaka, evo to je ogroman, veliki, ja ću reći strateški projekt našega grada 
u vrijednosti 25, prije četiri godine je bio, sada je vjerojatno 30 milijuna kuna i nositelj tog projekta 
je HŽ zajedno sa Županijom, a mi smo mali dio, mi smo deset posto. Mi svojih deset posto u svakom 
trenutku možemo osigurati da to napravimo. Znači, bitno je Ministarstvo prometa da da suglasnost 
za tu priču. Ja sam bio u nekoliko navrata s ministrom Butkovićem, on zna o tome problemu, 
međutim to nije prošlo u proračunu. Ono što sam uspio na neki način s obzirom na novonastalu 
situaciju, a riječ je o Parlamentarnim izborima. U političkoj grupaciji kojoj pripadam, Socijalno 
demokratskoj partiji, sam osobno ubacio taj projekt da bude strateški projekt novoj Vladi. Znači, 
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jedan od pet projekata iz V. Izborne jedinice da bude nadvožnjak. Neću dalje da ne bi bilo politike, 
još nije predizborna kampanja.“ 
 

LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
 VLATKO GREINER odgovorio je da je. 
 
 TOMISLAV BEČIREVIĆ, nakon što je pozdravio nazočne i slušatelje: „Imam dva pitanja 
za Gradonačelnika. Ja bih Gradonačelniče volio da kao naš kolega iz Ljupine mogu reći da smo 
sretni što smo nešto napravili u Prvči i da Vas pitam kada ćemo otvoriti nešto, međutim nismo ni 
napravili pa evo nećemo niti otvarati nažalost. Moram reći da slušam te projekte koji se rade po 
gradu, bojim se da je moja Prvča na neki način zakinuta iako sjećam se onoga predizbornoga, 
završnog skupa prije dvije godine za vijeće mjesnih odbora kada je to bilo dosta planova, dosta 
natuknica na papiriću i ja se samo nadam da taj papirić ne čuvate za iduće izbore pa da opet bude 
program, pa da će se nešto napraviti. Pogotovo, molim Vas tamo na onom našem igralištu, ono 
propada, golovi su loši, ona mreža dan danas nije stavljena, imamo i koordinatora i ja molim stvarno 
da se to napravi zbog naše djece. 

Drugo pitanje tiče se isto Industrijskog parka, pa evo prvo ovdje moram reći da čestitam 
svima vama koji ste bili uključeni u CEKOM. Ovdje sam tri pitanja dugo postavljao; Tehnološki 
inkubator, CEKOM i bazen, zato što su nekako meni su to bila najvažnija pitanja. Svaka čast na 
Tehnološkom inkubatoru, na CEKOM-u i kada Vi gospodine Gradonačelniče dovedete ovu 
investiciju koja je u razini Pelješkog mosta, tada ću ja, evo molim da se to podeblja u Zapisniku, 
onda ću ja glasati za Vas. Kada se to desi, ja ću osobno glasati za Vas i Vaše zamjenike no do 
tada Vam moram izraziti jednu bojazan. Imali smo prije tri, četiri godine također nekakve planove 
s nekakvim investitorima, bili su oni vatreni, bili su ovi, moram Vam reći da od tada nažalost nije 
se ništa realiziralo osim onih postojećih. Govorite ovdje o investitorima koji nadolaze, veo je 
tajnovitosti, podržavam, razumijem poslovnu politiku, međutim zanima me, rekli ste da je uplaćen 
nekakav avans 400.000,00 kuna, uplatiti će još devet milijuna, 37 hektara je puno zemlje, to jest 
cijela ona sjeverna strana koju smo dobili, da skoro cijela. Da li će to biti osigurano nekim 
instrumentom da nam se ne desi kao prije što se desilo tada sa samo jednim komadom zemljišta koje 
je tada zakupila ona „Paulana“ ili kako se zvala pa na kraju nikada ništa nije sagrađeno?“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Kolega Bećirević, hvala na pitanjima. Vaš početak je bio kao da ste Vi 
već u kampanji, onda me iznenadio Vaš završetak da ste prešli na drugu stranu. Neka. 

Ovako, što se tiče Prvče, očito niste dugo bili u Domu, u samom Domu pa da vidite da smo 
riješili, da smo opremili stolicama, klupama, stolovima, da radimo na kuhinji, sve ono što je moguće 
da bi taj Dom normalno funkcionirao. Nažalost jedan jedini projekt koji je prošle godine nismo 
dobili od europskih sredstava je upravo vanjsko uređenje cijelog Doma vrijednosti četiri milijuna 
kuna, to sam danas pogledao od svih ovih projekata što će biti naravno tema sljedeće točke Dnevnog 
reda. Nažalost nismo dobili, a ja neću sada polemizirati da Vam kažem tko je sve dobio. To je Mjera 
7.4 koju nismo nikada dobili, a mjesta oko nas gdje upravlja isključivo HDZ svaka dobivaju. Zašto 
se niste uključili u to? Zašto niste agitirali kao Gradska organizacija da dobijemo taj projekt?  

Imali smo Projekt Ljupine i jedan i drugi nije prošao. Svaki projekt koji je bio u Mjeri 7.4.1 
nismo dobili, niti jedan. Pogledajte malo općine oko nas, svi su dobili, svake godine dobivaju jedan, 
ako ne i dva projekta, pa recite mi da sam subjektivan, nisam. Realan sam. To je tako. S druge strane 
ja ću Vam reći da je 30. 4. uplaćeno iz ugovora akontacija od 457.112,50 kuna. Kažem, u slijedećih 
45 dana očekujemo još oko, nešto malo manje od devet milijuna kuna. Jamstva su sastavni dio toga 
ugovora. Ukoliko se ne realizira u tri godine, dobivamo još toliko od sredstava, naplatiti ćemo ih, 
međutim kažem vrlo je ozbiljno, ne možemo to pričati o takvim projektima, hajdemo reći nije ovo 
tržnica, ovo je svečana Vijećnica gdje se treba pričati, ali na način da budemo pametni. 
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Jedne godine sam molio ravnateljicu kada smo planirali kupovati jednu nekretninu u gradu 
koju smo kupili na kraju krajeva za 250 eura po kvadratu, što ne postoji. Da ne pričam o tome na 
ovome mjestu jer dižemo cijenu nekome, a trošimo svoj novac što je korektno učinjeno i 
zahvaljujem. Nakon toga nije više bilo rasprave, a mi smo dobili tu nekretninu za vrlo jeftine novce, 
a da smo debatirali ne bi to bilo tako. Znači, ovo je samo u maniri jednoga čovjeka koji ima veliko 
gospodarsko iskustvo da ne zavija, da ne laje prije nego što se dogode neke druge stvari, one dobre 
stvari na kraju krajeva i sami znate da ništa vam ne dođe preko noći. Mi pregovaramo od dvanaestog 
mjeseca, uži tim ljudi, tek je sada to otišlo u javnost na neki način i to skromno što bih volio da to 
ostane tako jer znamo da su mnogi vikali, da su se busali u prsa da će zaposliti one, ove ili ne znam 
koga. Mi nažalost želimo završiti taj poslovni potez do kraja i konzumirati tu cijelu priču. Ako 
dođemo do toga, mi smo spasili Gradišku, mi smo spasili Gradišku, vjerujte mi. Gradiška u tom 
trenutku odlazi u drugom smjeru. Samo temelji na toj tvornici, jedna tvrtka u svijetu ih može 
napraviti jer je tolerancija milimetar na sto metara. To vam je 300 ljudi iz Njemačke koji tri mjeseca 
moraju živjeti u Novoj Gradiški i raditi taj posao. Gdje će oni naći smještaj, gdje ćemo naći 
prehranu, gdje ćemo naći neke druge stvari? Istog trenutka ugostiteljstvo si dižemo, istog trenutka 
turizam vezano za smještajne jedinice i ono što je najvažnije jedna od tih refleksija je da oni koriste 
oko osam kubika plina u sekundi, znači već su potrošili tri, četiri, pet puta više. To znači da će Nova 
Gradiška imati najjeftiniji plin u Republici Hrvatskoj jer će ta količina doći u jednu malu jedinicu, 
ne u naše domove, u naše domove koliko već dolazi, doći će u jednu veliku firmu koja će 
konzumirati toliko. Istog trenutka padaju cijene, najjeftiniji plin ćemo imati po našoj procjeni, a to 
je samo jedna od malih refleksija. Zbog toga u sebi se veselim i kad mi je najgore sjetim se toga, 
idemo dalje jer me to raspoloži, a s druge strane želimo da to ide nekim svojim tijekom, da nema 
političkih previranja, da nema nabacivanja, dokazivanja je li ste sposobni to, niste sposobni. Mi smo 
sposobni što smo raspisali natječaj, dogovorili uvjete, potpisali ugovor i radimo dalje. Mi ćemo 
svoje ispoštovati, a ja vjerujem da će i ta druga grupacija to napraviti.“   
 

LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 
 
 TOMISLAV BEČIREVIĆ: „Gradonačelniče, zbog toga što ste Vi sada sve rekli, ja sam i 
rekao; ako se to ostvari, ja ću glasati za Vas. No, kažem ponukan do sada nekim nažalost stvarima 
nije se ništa desilo što je trebalo i što se tiče Prvče, reći da mi nismo tu, da nismo lobirali jer nismo 
niti znali. Mogu Vam reći, nisam nikada rekao, ali znam da su neki naši dužnosnici vrlo čvrsto i u 
duši dobre oporbe lobirali za CEKOM i na nekim drugim projektima da Grad dobije. Nemojte to 
sada reći da to nije zbog toga, ne znam možda projekt nije bio dobar, a možda Vas ne vole, ja to ne 
znam, ali obećavam da ću to provjeriti.“ 
 
 LJILJANA PTAČNIK nakon što je pozdravila nazočne i slušatelje: „Ja imam jednu 
zahvalu, jedan prijedlog i dva pitanja. Prvo je u ime maturanata svih triju naših srednjih škola. Ja se 
zahvaljujem Gradu, Načelniku Stožera civilne zaštite, Gradonačelniku s zamjenicima što su 
omogućili da ova generacija maturanata evo na dostojanstven način završi, obilježi završetak svojeg 
srednjoškolskog obrazovanja. Zbog pandemije u kojoj smo se našli da te škole nisu to mogle 
organizirati, nego je organizirao Grad i hvala Vam u ime maturanata. 

Drugo je prijedlog, dakle dva velika slikara, naših značajnih sugrađana Josipa Pintarića Puce 
i Tomislava Petranovića. Bilo bi lijepo kada bi Grad osigurao prostor, odao počast, priznanje 
njihovom velikom slikarskom opusu, da se preuzme njihov slikarski fundus i da se otvori stalni 
postav galerijski, dakle te dvojice značajnih naših sugrađana. To je prijedlog. 

Dva su pitanja; stanovnici naselja Mala pitaju kada će se završiti s uređenjem cesta i završiti 
asfaltiranje? I ja u ime naših sugrađana stanovnika Kikićevo naselje, postavljam pitanje, dakle 
Kikićevo naselje u katastrofalnom stanju, ceste u tom naselju nikada nisu bile završene. Dakle, ja 
ne govorim samo o naselju u kojem živi sadašnji župan, nego govorim i o naselju u kojem živi bivši 
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gradonačelnik grada. Nema nogostupa, nikada nisu postavljeni rubnici, asfalt tamo propada, riječ je 
o vrlo uskim prometnicama i za pješake, posebno djecu kada idu u školu, valjda će se krenuti u 
školu, predstavljaju izravnu opasnost. Kada bi se to moglo rješavati?“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Poštovana Ravnateljice, drago mi je, evo zahvaljujem se prvo na 
pitanjima i drago mi je da smo uspjeli organizirati Norijadu na našoj Ljetnoj pozornici. To nam je 
bio veliki cilj još prije četiri godine kada smo započeli s uređenjem tog prostora jer predstavlja 
izvrstan primjer jednoga prostora koji ne samo po ljetnim mjesecima gdje se održavaju razno razne 
glazbene večeri, već upravo za Norijadu da djeca naša, naše gimnazijalke i naši gimnazijalci budu 
na istom mjestu. To rijetko koji gradovi budu. Sjećate se što je bila alternativa prije toga, kafići po 
gradu. Svaki razred je bio u drugom kafiću i tu je bilo svega. Međutim, mi sada imamo apsolutnu 
tamo kontrolu, platimo zaštitare, policija obiđe koji puta i oni su tamo i nemamo problema što je 
najvažnije. Pogledajte druge gradove kako rješavaju, nakon toga još pet, šest dana dolaze k sebi 
zbog svega, na kraju krajeva što je prirodno tim mladim ljudima. Znači, mi nismo znali unazad tri, 
četiri dana da li će prije same Norijade, da li će se to odigrati? Stalno sam bio u kontaktu s mojim 
zamjenikom i načelnikom Stožera da dobijemo tu odluku, da želimo zaista to napraviti jer je to 
tradicija. Znači to je tradicija koja već ako je petu godinu radimo, to je već tradicija, ali tradicija i 
odgajanje tih mladih ljudi u jednom urbanom duhu koji uvijek ovaj grad je imao i doslovno u zadnji 
čas i na kraju krajeva to je odlično napravljeno. Jedini problem je bilo malo kiša, ali to njima nije 
bitno, to je njima najmanji problem.  

Što se tiče Male, ja sam već koji puta rekao; znači mi smo jedan od osam gradova koji smo 
ušli u Projekt regeneracija malih gradova ili mi to zovemo Fond malih gradova. Taj Projekt ili taj 
Program je bio u doba ministrice Žalac jedan od njenih prioriteta, međutim kasnije kada je ona otišla 
taj Projekt više nije u prioritetima novog ministra, nažalost, je negdje u sredini, ali kod nje je 
doslovno bilo na prvom mjestu jer ona je shvaćala te male gradove jer su to mahom gradovi u 
Slavoniji i Baranji kojima treba pomoći sa društvenom infrastrukturom. Od tih osam gradova mi 
smo po spremnosti ocijenjeni kao najbolji. Imamo sve pravomoćne građevinske dozvole; za 
Kampus, za sportske terene, za uređenje centra grada, između ostaloga za Trenkovu i za Malu. Jedan 
i drugi projekt su procijenjeni od deset milijuna kuna. Mi smo sada svojim sredstvima platili oko 
2,6 milijuna kuna Domčevu s time što ćemo dobiti, dobili smo od Ministarstva regionalnog razvoja 
dobiti ćemo 200.000,00 kuna i još jednu, znači 400.000,00 kuna. 2,1 milijuna mi moramo iz našega 
Proračuna i to nam je za ovu godinu, hajdemo reći dosta što se tiče ceste jer svake godine bi mogli 
toliko ulagati. Deset milijuna nemamo, ali imamo dobru vjeru i nadu da će sljedeće ministarstvo, da 
li u istom sastavu, da li u nekom izmijenjenom i moja malenkost doprinijeti tome da stavimo, da 
ponovno aktiviramo cijelu tu priču ponovno, ne samo ja već i ostalih sedam gradonačelnika tih 
malih gradova da krenemo prema tome projektu. Ako dobijemo, mi ćemo dobiti preko sto milijuna 
kuna i sa zadovoljstvom ćemo završiti i Malu i Trenkovu. To je tako, a što se tiče samog Kikićevog 
naselja ono će doći sljedeći na dnevni red, što drugo da kažem. Tu smo samo tri evo četiri godine, 
prvu bilo je tako kako je, tri godine obnašamo hajdemo reći odgovorno kao i te prve, ali tri godine 
zaredom smo ušli u cijelu problematiku i stvaramo. Ne možemo sve od jednom. Ja bih volio ali nije 
tako. Sada opet, evo slučajno sam pričao o nekoj nekretnini pa sam Vas spominjao na prošloj točki 
Dnevnog reda, odnosno na jednom od pitanja, pa mogu Vam reći da radimo na jednom projektu 
koji bi nazvali Zavičajni dom. Zato nam je potrebna jedna određena nekretnina i radimo na tome. 
Ja vjerujem da će možda, pa i sigurno će ove godine doći ta tema na Dnevni red i vjerujem u podršku 
Vašu jer samo uz Vašu podršku mi ćemo doći do realiziranja tog jednog velikog prostora koji bi bio 
Zavičajni dom i gdje bi bile slike i jednog i drugog umjetnika. To nam je cilj .“ 
 

LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
 
 LJILJANA PTAČNIK odgovorila je da je. 
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 ŽELJKO BEŠLIĆ, pozdravio je sve nazočne u dvorani, kao i slušatelje, te nastavio:  „Na 
početku mala opaska na našeg Gradonačelnika, odnosno njegovo izlaganje vezano za kolegu 
Bečirevića. S obzirom na to da je Prvča za velike i male, onda program Ljupina i tako dalje i tako 
dalje, kažete da ne valja rad Vlade, odnosno da Vam Vlada nije to omogućila, međutim s druge 
strane se hvalite i kažete da je prošao Tehnološki inkubator, da je prošao CEKOM, da je prošlo 
Odlagalište i tako dalje i tako dalje. Tu ste malo kontradiktorni jer ne može u svim dijelovima Vlada 
popuniti sve naše želje. To moramo biti svjesni i u tom smislu bih konstatirao da prilikom sjednice 
Gradskog vijeća, odnosno priprema sjednica Gradskog vijeća nismo nikada imali koordinacije. Vi 
kao i Predsjednica znate i sami da u zadnji tren dobivamo materijale, u principu predsjednici klubova 
bi trebali održati, ako ništa drugo, nekakve koordinacije pa da se kaže; hajde idemo u tom i tom 
smjeru. To je ovako jedna opaska i zapažanje. 

Dva pitanja imam. Jedno pitanje što se tiče Vojarne. Naime, negdje 20.12.2018., to je sada 
znači već godinu i pol dana Vojarna je predana na upravljanje od ministra Gorana Marića ili 
Ministarstva državne imovine u posjed Grada Nove Gradiške. Mi znamo da svojim zalaganjem je 
ekipa iz Tehničke kulture, odnosno Oldtimer klassic da su ljudi tamo nešto napravili, to su lijepo 
uredili, međutim glavna zgrada, odnosno glavna lađa se u ovom trenutku koliko ja vidim izvana, 
ništa se ne dešava, propada i na kraju krajeva treba i krovište i tako dalje. Mi smo to sve to već par 
puta postavljali pa bih ja zamolio Gradonačelnika, imamo rok od pet godina da u tom nekakvom 
roku krenemo sa nekakvim radovima. Bilo je rečeno da će biti Studentski kampus, pa Grad za mlade 
pa ne znam ni ja da će biti ovo ili ono, međutim mi imamo već projekte za Studentski kampus koji 
smo i sada mi je to malo čudno da imamo toliko studenata na dva mjesta, ali dobro valjda će biti 
nešto od toga. 

Drugo pitanje koje sam htio uputiti Gradonačelniku kao predsjedniku Skupštine 
Industrijskog parka. Mislim da je to bilo 2017. ili 2018. kada smo imali prodaju DING-a, odnosno 
kada je Grad prodavao svoje udjele DING-a tvrtki gospodina Ljube, odnosno FIMA se zove tvrtka, 
od tada, mislim da smo taj puta negdje to je bila sjednica, pred sam Božić imali čak dvije stanke 
gdje smo se dogovarali, 2017., da. Da li su dobra saznanja da Industrijski park potražuje od tvrtke 
DING, odnosno FIMA – dva milijuna kuna? Konkretno, evo ja bih Vas molio i u pisanom obliku, 
a Vi kao predsjednik Skupštine možete mi, ako nemate sada taj podatak, možete mi reći i da mi 
objasnite ipak su dva milijuna kuna veliki novci, a ja sam bio zadužen za to pitanje i pitao sam ga i 
istrajao na tome, dvije stanke smo imali. Gospođa Ljilja je išla provjeravati rekla je da Grad nema 
potraživanja prema DING-u, e sada, da li Industrijski park koji je u vlasništvu Grada ima 
potraživanje? Ako nema odlično, ako ima onda zašto ih ima?“ 
 
 VINKO GRGIĆ: „Zahvaljujem kolega Bešlić. Prvo, nemojte me svađati sa vašim 
ministrima jer sam ja s većinom tih ljudi u vrlo korektnim, profesionalnim poslovnim odnosima. 
Nisam rekao za Vladu, ali nije predizborno vrijeme još iako će biti za koji dan, znači mogu ja sada 
vikati oko toga jesu li oni dobri ili ne, ali ću poštedjeti Vas i sve ovdje ljude. 

Ja sam rekao za Mjeru 7.4.1. i gotovo. Samo Mjera 7.4.1. koja nije funkcionirala jer niti 
jedan nismo dobili projekt, ali je li  Vama slučajno da od 50 projekata 49 dobijemo, ne dobijemo 
Mjeru 7.4.1. i to unazad tri, četiri godine od kada smo tu znači, radimo odlično. CEKOM, dvije i 
pol godine, Tehnološki park godinu i pol dana, sve prođe, a Mjera 7.4.1. ne i zato imam pravo si 
postavljati pitanje da je tu subjektivan razlog dobivanja ili nedobivanja, pogotovo kada kompariram 
tu situaciju sa okolnim gradovima ili općinama gdje upravljaju ljudi iz HDZ-a dobivaju sve, čak i 
po dva projekta. To je moje pravo da kritiziram. S druge strane što se tiče Vojarne, znači u jedan 
dio Vojarne već su uselili ne samo Oldtimeri i Tehnička kultura već i HGSS koji rade na tome i to 
nam je odlično. Sad mislim da smo im spojili struju ili smo u fazi rješenja toga da oni imaju 
priključak i ja sam jako zadovoljan s time, međutim što se tiče same velike zgrade, sjećate se da 
kada se Vaša Šumarija obnavljala pa godinu dana, godinu i pol dana morali ste biti negdje jer je to 
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ogromna, ogromna investicija bila kako interijera, tako i eksterijera, a ova je zgrada četiri ili pet 
puta veća. Mi u ovom trenutku nemamo sredstva za Vojarnu, ali imamo želju da nešto napravimo.  

Neke stvari su se mijenjale. Da bi dobili taj prostor mi smo njega morali prikazati kao jedan 
prostor koji će biti, gdje ćemo Ministarstvo imovine uvjeriti da će od toga nešto biti. Imamo pet 
godina, nešto ćemo napraviti! Sigurno. Isto tako mi razmišljamo o novom programu. Evo, opet 
moram krenuti od nekakvih priča koje su planovi za sljedeće programsko razdoblje političkih 
organizacija. Da bi išli u sufinanciranja, odnosno sufinanciranje zajedno javno-privatnog 
partnerstvo takvih objekata bivših vojarni u domove za starije jer se pokazalo kako su mnogi 
funkcionirali, pogotovo oni u Splitu. Znači, prije toga smo imali ideju povezati se s Bolnicom, 
napraviti palijativu, a onda poslije opasnost neka druga, da cijelu Bolnicu prebace u palijativu što 
smo odustali. Novaca nemamo, to je riječ o desetinama milijuna kuna. Kada nađemo rješenje, kada 
se otvori određeni fond ići ćemo, sigurno. Za sada nemamo rješenje, ali imamo volju i želju da to 
uredimo, da sredimo. 

Što se tiče DING-a da, jedan od uvjeta potpisivanja toga ugovora je bio da DING mora, 
odnosno firma mora vratiti Industrijskom parku određena sredstva koja su bili u posudbi jer 
Industrijski park koliko se sjećam nije posudio DING-u, a nije riječ o dva milijuna kuna već 2,5 
milijuna kuna da budemo iskreni. Međutim, evo tu je direktor, naravno mi to i na Skupštini o tome 
razgovaramo, debatiramo, izgleda da će morati pokrenuti neke određene pravne postupke u smjeru 
prisilne naplate. Ali ja molim direktora da u sljedećem periodu pošalje kako meni tako i kolegi 
Bešliću i našim vijećnicima da vidimo točno o čemu se radi!“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je Vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 

 
 ŽELJKO BEŠLIĆ zamolio je vezano za pitanje o DING-u odgovor u pisanom obliku. 
 

 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Naknadno je dizao ruku uvaženi vijećnik Marijan  
 Radić, ne znam je li odustao, ne.“ 

 
MARIJAN RADIĆ, nakon što je pozdravio nazočne i slušatelje koji prate sjednicu: „Dati ću 

jedan komentar. Kao nositelj liste u naselju Prvča prije dvije godine, sam javno obećao, to je išlo u 
eter, imali smo snimljenu emisiju, da će ulaganje u Prvču biti deset milijuna eura. I dan danas 
odgovorno tvrdim; to ćemo realizirati. Obećanja se ne daju da bi bila obećanja, obećanja se daju da 
bi ih se realizirali. O čemu se radi? Počnimo od pružnoga prijelaza u Prvči koji je u vlasništvu 
Hrvatske države. Do danas Država nije ništa napravila, ali mi kao Mjesni odbor smo tri požurnice 
već poslali i nadamo se pozitivnom odgovoru u vrlo skoro vrijeme, to jest iduće godine. Broj dva 
investicija; investicija Doma Prvča već smo rekli iz poznatih razloga Mjere ruralnog razvoja na kojem 
nismo prošli, ali ne odustajemo i nadamo se da ćemo i to realizirati.  

Izgradnja nogostupa u Prvči; da bi napravili nogostup u Prvči, kroz naselje Prvča, moramo 
regulirati potok Šumetlicu. Cesta je vlasništvo Županije, potok je vlasništvo Hrvatskih voda. Lokalna 
jedinica samouprave, naš Grad je dao u Proračun za ovu godinu izradu projektne dokumentacije. 
Realizacija ovisi isključivo između razgovora između Županije i…..“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ovdje je Vaše da postavite pitanje, a ne da odgovarate, 

Gradonačelnik Vas nije ovlastio da odgovarate na pitanja!“ 
 
MARIJAN RADIĆ: „Ja sam nositelj liste naselja Prvče uvažena Predsjednice, imam pravo 

svojim biračima da kažem, da im dam objašnjenje.“ 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Oprostite, trebate postaviti pitanje jer nije   Gradonačelnik Vas 

ovlastio da pričate o Prvči.“ 
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MARIJAN RADIĆ: „Ja sam nositelj liste, uvažena Predsjednice, molim Vas ne prekidajte 
me, imam pravo na svoje određenih, svoje vrijeme…“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Molim Vas da prestanete ili ću Vam dati opomenu. 

 Molim Vas, nije Vas Gradonačelnik ovlastio da odgovarate nego samo možete postaviti 
pitanje!“ 

 
MARIJAN RADIĆ: „Moji Prvčani, znajte dobro…“ 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Dobro, dobili ste opomenu, molim Vas vratite se na mjesto!“ 
 
MARIJAN RADIĆ: „Morati će te me izbaciti. Budite sigurni…..“ 
 
LJEPŠA RAKAS VUJČIĆ: „Dobro, prekidamo sjednicu Gradskog vijeća za danas. 

Ispričavam se svima, dobiti će te Poziv za iduću sjednicu Gradskog vijeća. U ovom trenutku prekidam 
sjednicu!“ 

 
ZLATKO ZEBIĆ: „Ne možemo tako prekinuti.“ 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Možemo!“ 
 
ZLATKO ZEBIĆ: „Ne možemo tako. Postoji procedura…“ 
 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Pa dobro, neka onda netko drugi vodi, ne mogu ovako!“ 
 
PREDLOŽENA JE STANKA OD DESET MINUTA. 
 
NAKON STANKE: 
 
ZLATKO ZEBIĆ, dao je pojašnjenje vezano uz odredbe Poslovnika Gradskog vijeća  koje 

se odnose na prekid sjednice: „Postoji po Poslovniku način na koji se odobrava prekid sjednice. O 
prekidu sjednice glasa Gradsko vijeće. Postoje znači razlozi prekida sjednica. Jedan od razloga je 
nedostatak kvoruma, a drugi je kada se ocjeni da je preopširan Dnevni red i tada se sjednica može 
prekinuti ali samo uz odluku Gradskog vijeća. O tome, sukladno članku  101. Stavak 1. Poslovnika, 
o prekidu odlučuje Vijeće bez rasprave. Ovo nije prekid i Predsjednica nije ovlaštena da na ovakav 
način prekine sjednicu. Ovo je zapravo na neki način njeno odbijanje da je dalje nastavi voditi. 

Sjednica se može nastaviti, ja molim suradnicu da ponovno prozove nazočne vijećnike da 
utvrdimo da u Vijećnici postoji kvorum i da Zamjenik predsjednice nastavi dalje s vođenjem 
sjednice.“ 

 
ŽELJKO BEŠLIĆ: „S obzirom na novonastalu situaciju gdje se nalazimo u situaciji gdje se 

u ovom slučaju od strane vijećnika SDP-a nije poštivala institucija, govorim institucija predsjednice 
Gradskog vijeća, Klub HDZ-a ne želi sudjelovati dalje u radu ovoga Gradskog vijeća da se već 
jedanput u konačnici posložimo i da kažemo tko vodi Gradsko vijeće i koga se treba slušati i 
poštivati.“ 

  
VINKO GRGIĆ: „Poštovane kolegice i kolege, ja bih rekao da jedna od sljedećih točaka je 

vrlo bitna za naš jedan od najvećih razvojnih projekata, to je Tehnološki inkubator. Ovim dovodimo 
u pitanje budućnost toga i mogućnost realiziranja. Doduše, vjerujem da ćemo imati kvorum i donijeti 
odluku, ali ovo nema smisla, ovo je sada politiziranje od strane HDZ-a. Naravno oni nisu sudjelovali 
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ni u jednom našem projektu niti su ga podržavali pa ne možemo očekivati ni za ovo. Iskoristili su 
jednu situaciju, ali njima na volju, da ih ima više još bi nas ugrozili. Ja Vas gospodine Potpredsjedniče 
molim da nastavite dalje sa sjednicom!“ 

 
Članovi Kluba vijećnika Hrvatske demokratske zajednice napustili su sjednicu Gradskog 

vijeća. 
 
MARIJAN RADIĆ, nakon što je preuzeo predsjedavanje, zamolio je da se ponovno izvrši 

prozivka nazočnih gradskih vijećnika. 
 
Po izvršenom prozivanju, Marijan Radić, potpredsjednik Gradskog vijeća utvrdio je da je od 

ukupno 17 izabranih članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 9 što je dovoljan broj članova za 
pravovaljano odlučivanje. 

Zatim je predložio da se nastavi s radom 22. Sjednice Gradskog vijeća. 
 
 

Točka 2. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA NOVE GRADIŠKE 
    ZA 2019. GODINU 

 
U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje podnio je Vinko Grgić, dipl. ing. arh., gradonačelnik.    
 
Potpredsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu.     
 
MARIJAN RADIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a: „Kolegice i kolege, rasprava o Proračunu, 

o najvažnijem dokumentu svakog grada, je rasprava po onome kako smo živjeli u prethodnoj godini. 
To je dokument koji je odredio način življenja, uvjeta življenja koji su vrlo bitni za sve nas.  

Jedina odgovorna osoba je ona osoba koja predlaže Proračun to je gospodin Gradonačelnik. 
Ova rasprava i analiza  daje nam danas priliku da se osvrnemo na sve ono što je bilo planirano, na 
koji način i što je bilo dobro, odnosno što nije bilo dobro realizirano. Proračun, ovdje sam više puta 
kada sam govorio o Proračunu rekao, je jedno živo, prilagodljivo tijelo za sve one naše sugrađanke i 
sugrađane koji ovdje žive i on je podložan promjenama. Svaki proračun u početku je plan nekakvih 
potreba ali i želja i tijekom godine on se mijenja pa tako i naš Proračun ovaj za 2019. godinu doživio 
nekoliko promjena, a zadnja je bila, ako se ne varam, 20. prosinca prošle godine na 19. sjednici 
Gradskog vijeća kada smo utvrdili da je Proračun trebao biti na prihodovnoj strani 71,5 milijun kuna, 
na rashodovnoj 76,5 milijun kuna. Zašto je razlika? Imali smo prenesena sredstva iz nekakvoga 
prethodnog razdoblja od 4,7 milijun kuna pa je ta rashodovna strana bila veća nego što je bio prihod 
u promatranoj godini. Na kraju godine vidimo da je realiziran prihod sa 69,6 milijuna kuna, a rashod 
sa 69,4 milijuna kuna. Kada odmaknem onih 4,7 milijuna kuna dobijemo da smo godinu što se tiče 
prihoda i rashoda završili sa 217.000,00 kuna u plusu, ako dodamo onih 4,7 onda imamo za prijenos 
za ovu 2020. godinu od oko pet milijuna kuna. Proračunu je jedna od najvažnijih stavki prihod i na 
koji način realizirati zacrtani prihod. U strukturi prihoda u našem slučaju promatramo kroz način da 
imamo prihod od poreza koji nam je otprilike oko 50 posto Proračuna. Druga važna stavka je 
komponenta od svakog proračuna je pomoći koja je u ovom našem slučaju iznosi oko 17 milijuna 
kuna i pristojbe koje su negdje otprilike oko 11 milijuna kuna. To je 92 otprilike posto negdje 
kompletnih prihoda. Što je ovdje bitno? Bitna je želja predlagatelja da u 2019. bude uspješniji i bolji 
za svoje građane. Na koji način? Pa da poveća prihode, pa ako promatramo sada prihode u strukturu 
prihoda od poreza vidimo da je ona u odnosu na 2018. povećana za nekakvih sedam posto što u 
kumulativu iznosi negdje oko dva milijuna kuna. Prihodi od pomoći 60 posto ili 160 posto indeks je 
kod toga, a prihod od pristojbi je 110 posto. Samim time ostvarenje prihoda koji su zacrtani bilo je 
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moguće ići u rashode na način da svi budu zadovoljni od sporta, kulture, socijale, infrastrukture i tako 
dalje i tako dalje pa ću kratko samo preletjeti i elaborirati rashodovnu stranu Proračuna. 

Rashodovna stana Proračuna poslovanja je jedna od najvećih stavki, ona iznosi oko 50 
milijuna kuna. 50 milijuna kuna kad kažemo, to je oko 70,62 posto Proračuna, to je strašno velika 
stavka. Imamo rashod za nefinancijsku imovinu koja je negdje oko 19 milijuna kuna i izdaci za otplatu 
preuzetih obveza, zajmova koji su negdje oko milijun kuna. Početi ću od treće stavke – tu smo 
realizirali sto posto. Ako gledamo rashod poslovanja jedna od najvećih stavki u rashodu poslovanja 
u iznosu od preko 18 milijuna kuna je rashod za zaposlene. Tu stavku smo realizirali sto posto, znači 
da su svi naši zaposleni, ne samo u gradskoj upravi jer građani trebaju znati Grad financira i svoje 
ustanove, dakle od Vrtića, od Knjižnice, Pučkog otvorenog učilišta, preko Turističke zajednice pa sve 
do Javne vatrogasne postrojbe, svi su oni u stopostotnom iznosu i financirani tako da nismo imali sa 
toga osnova nikakvih problema. Materijalni troškovi iznosili su negdje otprilike oko 19 milijuna kuna 
u materijalnim troškovima tu je bio materijal, energija, naknade i drugo, što je vrlo velika stavka ali 
ona je realizirana sa vrlo visokim postotkom 97 posto. Imamo naknade kućanstvima, to su naknade 
koje su realizirane u visini 99 posto ili dva i nešto milijuna kuna. U svakom slučaju nisu nam bili 
zakinuti ni naši studenti koji su redovito dobivali svaki mjesec svoje stipendije, po tom stavkom 
podrazumijevamo i Program socijalne skrbi preko 1,1 milijun kuna. Novorođena djeca su gotovo pola 
milijuna kuna. Sjetimo se, ovdje vas ima koji sjedite više godina, do prije pet, šest godina ta stavka 
je bila ispod200c.000,00 kuna, a zato je taj Program na razini Države ocijenjen kao jedan od najboljih 
i najuspješnijih programa u Republici Hrvatskoj. Društvene djelatnosti smo izdvojili oko 2,8 milijuna 
kuna. Evo, Mihaela me gleda, gledam i Predsjednik Saveza sportova, po prvi puta smo prešli 
1,540.000,00 kuna za sport. Ne tako davno, komparacije radi, ta stavka je bila debelo ispod milijun 
kuna i to govori o osjetljivosti predlagatelja ovoga Proračuna koji je želio da zadovolji i taj dio i taj 
segment društva jer zdrav sport je zdravi sugrađani. Imamo Vatrogasnu zajednicu, ovdje ljudi često 
griješe zato što kompariraju i često uspoređuju, to nije Javna vatrogasna postrojba, to je DVD, ali 
imamo DVD Nova Gradiška, DVD Ljupina i dijelom financiramo samo Javnu vatrogasnu postrojbu 
u dijelu strogo namjenskih sredstava koji se moraju utrošiti za tehničke namjene a nikako za nešto 
drugo i tu smo oko pola milijuna kuna je bilo predviđeno i realizirano i to je činilo zadovoljstvo i 
jednu određenu sigurnost. Kada gledam udruge moram spomenuti udruge proizašle iz Domovinskog 
rata. Kada smo došli bilo je negdje oko 112, 115 tisuća kuna prije par godina, danas je ta stavka preko 
149.000,00 kuna i realizirana je, a planirana je bila sa 140.000,00 kuna, znači čak šest posto  više smo 
sredstava odvojili i za tu namjenu. Udruge u kulturi, sa 250.000,00 kuna gotovo 10 posto više, 
Tehnička kultura sa 150.000,00 kuna. Kada smo bili prije par godina raspravljali, mislim da je bilo 
15 pa 25.000,00 kuna, danas smo na 150.000,00 kuna što se tiče Tehničke kulture. Udruga koja skrbi 
o djeci, obiteljima su danas prešle 100.000,00 kuna i na kraju imamo Crveni križ. Neka mi da za 
pravo uvažena Pročelnica, koji financiramo sa 0,5 posto ako se ne varam izvornoga Proračuna pa je 
to sada ovoga trenutka stavka sa preko 260.000,00 kuna. Zašto ovo podvlačim 260? Zato što i sve 
jedinice lokalne samouprave na razini Države, odnosno na razini ovoga područja djelovanja Crvenog 
križa su dužne i iz svojih proračuna, govorim prije svega na 10 općina koje gravitiraju gradu Nova 
Gradiška, a znamo, mislim da će danas ovdje biti i gospodin ravnatelj, da oni se baš toga ne 
pridržavaju, da nema naših sredstava bila bi ova hvale vrijedna udruga njezin rad bi bio doveden 
apsolutno u pitanje, samim time mislim da u svakom slučaju moramo biti ponosno što smo ti koji 
odvajaju, izdvajaju i financiraju ono što nam svima treba, što je svima neophodno potrebno.  

Kod kapitalnih donacija izdvajamo održavanje sakralnih objekata, pa tako od oko pola 
milijuna kuna odvajamo, odvojili smo za Župu Bezgrešnog začeća Blažene Djevice Marije u Novoj 
Gradiški, Župa Kraljice svete krunice dobila je 60.000,00 kuna ili popularni Jug i odvojili smo nešto 
za pravoslavnu crkvu 30.000,00 kuna, govorim o sredstvima koja su predložena, mi ih ovdje usvojili, 
ali smo to i realizirali prema tim vjerskim zajednicama našega grada. Kapitalne pomoći su bile negdje 
oko tri milijuna kuna. Ovdje već spomenuti Tehnološki inkubator je tad započet, financirali smo ga 
u 2019. godini sa preko 1,6 milijuna kuna. Naše Odlagalište koje je trebalo nabaviti spremnike, koje 
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je trebalo projektnu dokumentaciju za sortirnicu, koje je trebalo projektnu dokumentaciju izraditi i za 
kompostanu financirali smo sa 450.000,00 kuna. To su sljedeći potezi koji će nam se vratiti u tekućoj 
i sljedećim godinama jer znamo da se neće graditi Reciklažno dvorište jer bez sortirnice ono ne da 
gubi smisao, njegov rad je otežan, ali znači vizionarski predviđena sredstva za projektnu 
dokumentaciju za ova dva hvalevrijedna objekta i opskrba s pitkom vodom građana je financirana sa 
stotinjak tisuća eura ili 750.000,00 kuna. Kod nabave ne proizvedene i dugotrajne imovine valja 
svakako istaknuti kupnju zemljišta za proširenje groblja i uređenje unutrašnjosti interijera Doma 
kulture koji danas po svim referencama svojima spada u red vodećih domova ove namjene i mi se 
time možemo ponositi i za taj projekt je uloženo preko 670.000,00 kuna. 

I sada ono što je možda građanima uvijek najinteresantnije, to su oni rashodi koje smo imali 
za proizvedenu imovinu, za građenje objekata smo izdvojili preko osam milijuna kuna. Izgradnja 
cesta, javnih površina bila je financirana sa preko četiri milijuna kuna, što je iznosilo preko sto posto 
predviđenih sredstava. Tu svakako treba izdvojiti izgradnju Reciklažnog dvorišta gdje smo 
učestvovali sa 1,3 milijuna kuna u EU projektu koji je bio težak oko 6,5 milijuna kuna sveukupno 
bruto.  Tako treba dodati i tome izgradnju igralište za male sportove u Ljupini i kupnju kuće ovdje u 
našem neposrednom susjedstvu, u Dieneševoj koju kupujemo i prenamijeniti ćemo taj prostor za 
veliko uređeno gradsko parkiralište i nemanje važno adaptacija klupskih prostorija nogometnog kluba 
„Sloga“ za koju je uloženo preko 1,3 milijuna kuna i vanjska adaptacija Doma kulture koja je koštala 
2,762.000,00 kuna. Sve su to stavke, ja se ispričavam što sam bio malo dulji, koji su našim 
sugrađanima, našim građanima, svima nama, našoj djeci osigurali kvalitetniji i bolji život 2019. nego 
što je bio 2018. Na kraju dozvolite dvije riječi o transparentnosti Proračuna. Što je transparentnost? 
Transparentnost podrazumijeva potpuno točne i razumljive informacije za sve one naše sugrađanke i 
sugrađane, ne samo stručne nego razumljivo za sve. Sjetim se ovdje 2014. godine, odlično platne 
godine, tada se za ovoj govornici naš današnji Gradonačelnik, tada lider oporbe je o tome nešto 
govorio, pa da vas podsjetim. Tada smo bili u grupi 25 najlošijih gradova u Republici Hrvatskoj po 
transparentnosti proračuna. To je gola činjenica, može se provjeriti, imamo dokumente. Danas u 
Republici Hrvatskoj imamo 576 jedinica lokalne samouprave. Samo njih 29 ima odličnu ocjenu za 
transparentnost proračuna, a ovo vodstvo ovoga grada, ovaj Gradonačelnik, a i mi kao vijećnici 
možemo biti ponosni; Nova Gradiška je jedan od tih lokalnih samouprava, jedan od tih gradova. Samo 
29, gospodo. U društvu smo Poreča, Umaga, Crikvenice, Rijeke, Krka, Jaske, Požege, Osijeka i 
Zagreba, jednog velikog, biranog društva Republike Hrvatske. Mislim, naši građani trebali bi biti i 
ponosni smo na naše sugrađane koji su svojim marljivim radom doprinose da se Proračun puni, a u 
svakom slučaju ovdje moram, a ne mogu da ne pohvalim našu pročelnicu za proračun i financije i 
naše pročelnike koji su se svojski trudili da nam na stranicama Grada prikažu sve ono što je bitno za 
sve građane. Ako je ocjena pet za transparentnost, Klub vijećnika SDP-a daje i pet za rad izvršne 
vlasti na čelu s Gradonačelnikom. 

Nastavljamo sa sjednicom. Bio sam malo dulji, ali gospodo, Proračun je najvažniji, sve ostalo 
nije da nije važno, ali sve iz Proračuna proizlazi, a to je najvažnije kako ćemo živjeti.“ 

  
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Potpredsjednik Gradskog vijeća stavio je Prijedlog 

odluke na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 

od glasovanja, na temelju članka 110. stavka 2. Zakona o proračunu („Narodne novine“, broj 87/08, 
136/12 i 15/15) i članka 16. Pravilnika o polugodišnjem i godišnjem izvještaju o izvršenju proračuna 
(„Narodne novine“, broj 24/13, 102/17 i 01/20), te članka 34, stavak 1. alineja 5. Statuta Grada Nova 
Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
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ODLUKU 
o usvajanju Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 

 Grada Nova Gradiška za 2019. godinu 
 
 

KLASA: 400-06/19-01/11 
URBROJ: 2178/15-02-19-4 

 
(Odluka je privitak ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 

Točka 3.  PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA OSNIVANJE 
      ZALOŽNOG PRAVA (HIPOTEKE) NA NEKRETNINI U VLASNIŠTVU  
      GRADA NOVE GRADIŠKE 

 
Potpredsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu.     
 
VLATKO GREINER u ime Kluba vijećnika SDP-a: „Klub SDP-a glasati će za suglasnost 

za osnivanje založnog prava, hipoteke, na nekretnini u vlasništvu Grada Nove Gradiške.“ 
 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Potpredsjednik Gradskog vijeća stavio je Prijedlog 

odluke na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 

od glasovanja, na temelju članka 91. Zakona o proračunu („Narodne novine“, broj 87/08, 136/12, 
15/15-pročišćeni tekst) i članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), 
donijelo je 

 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti za osnivanje založnog prava (hipoteke) na nekretnini u 
vlasništvu Grada Nova Gradiška 

 
KLASA: 403-03/20-01/03 
URBROJ: 2178/15-01-20-03 

 
(Odluka je privitak ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
Potpredsjednik Gradskog vijeća predložio je stanku od 10 minuta. 
 
 

Točka 4. IZVJEŠĆE O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU GRADSKOG MUZEJA
     NOVA GRADIŠKA ZA 2019. GODINU  

 
Potpredsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. 
 
MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ, u ime Kluba vijećnika SDP-a: „Klub vijećnika SDP-a 

prihvatiti će Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gradskog muzeja Nova Gradiška za 2019. 
godinu i sve pohvale Ravnateljici, doktorici znanosti za rad Muzeja i moj sin poručuje da imamo 
najljepši Gradski muzej koji redovno obilazi s Vrtićem, na moju sramotu, ja rjeđe od njega, ali 
obećavam popraviti ću se. Samo tako nastavite.“ 
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Budući se za raspravu nije više nitko javio, Zamjenik predsjednice Gradskog vijeća stavio je 

Izvješće na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“, 

na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
 Gradskog muzeja Nova Gradiška za 2019. godinu 

 
KLASA: 612-05/20-01/03 
URBROJ: 2178/15-01-20-4 

 
(Izvješće je privitak ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 

Točka 5. IZVJEŠĆE O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU PUČKOG OTVORENOG
    UČILIŠTA „MATIJA ANTUN RELKOVIĆ“ NOVA GRADIŠKA ZA 2019. GODINU 

 
Potpredsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. 
 
JELENA KOVRE, u ime Kluba vijećnika SDP-a: „Što se tiče Izvješća za Pučko otvoreno 

učilište, Izvješće je zbilja izvrsno napisano, detaljno, sažeto, kada se prebroje sve manifestacije, sva 
događanja, svi sadržaji koji su se održali dođemo do famozne brojke od 337 zbivanja u koje spadaju 
projekcije filmova, besplatne projekcije za djecu, predstave za odrasle, za djecu, izložbe, koncerte, 
svakakve radionice, manifestacije, nemamo što reći nego bravo, svaka čast, nastavite tako. Podržati 
ćemo i prihvatiti ovaj Prijedlog.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Potpredsjednik Gradskog vijeća stavio je Izvješće 

na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“ nitko „protiv“, bez „suzdržanih“, 

na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
 

Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  

Pučkog otvorenog učilišta „Matija Antun Relković“  
Nova Gradiška za 2019. godinu 

  
 

KLASA: 612-03/20-01/03 
BRBROJ: 2178/15-01-01-20-4 

 
(Izvješće o radu je privitak ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
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Točka 6. IZVJEŠĆE O RADU I UTROŠENIM FINANCIJSKOM SREDSTVIMA  
    GRADSKOG DRUŠTVA CRVENOG KRIŽA NOVA GRADIŠKA DOZNAČENIM
    OD GRADA NOVA GRADIŠKA ZA 2019. GODINU 

 
Potpredsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. 
 
MATEJ ZBORIL, u ime Kluba vijećnika SDP-a: „Klub vijećnika SDP-a detaljno je 

razmotrio Izvješće o radu i utrošenim financijskim sredstvima Gradskog društva Crvenog križa grada 
Nove Gradiške. Poštovani Ravnatelju, pohvaljujemo sve Vaše aktivnosti, rad Skupštine i Odbora 
Crvenog križa. Vidljivo je da su svi projekti uspješno realizirani, te ćemo podržati Vaše Izvješće .“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio Potpredsjednik Gradskog vijeća stavio je Izvješće 

na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“, 

na temelju članka 34. Statuta Grada Nove Gradiške  („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
 

ZAKLJUČAK 
 

o prihvaćanju Izvješća o radu i utrošenim financijskim sredstvima 
 Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška doznačenim 

 od Grada Nova Gradiška za 2019. godinu 
 

 
KLASA: 362-02/20-01/01 
URBROJ: 2178/15-01-01-20-4 

 
(Izvješće o radu je privitak ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 

Točka 7. IZVJEŠĆE O OSTVARENJU GODIŠNJEG PROGRAMA RADA I     
     FINANCIJSKOG PLANA TURISTIČKE ZAJEDNICE GRADA NOVE   
     GRADIŠKE ZA 2019. GODINU 

 
Potpredsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu 
 
VESNA ĐAPIĆ, u ime Kluba SDP-a: „Pohvalila bih rad Direktorice Turističke zajednice, 

zahvalila na iscrpnom Izvješću i pohvalila sve njene programe i aktivnosti koje su uspješno 
provedeni.“  U ime Kluba vijećnika SDP-a prihvaćamo ovaj Izvještaj.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Potpredsjednik Gradskog vijeća stavio je Izvješće 

na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“, 

na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

o prihvaćanju Izvješća o ostvarivanju godišnjeg programa rada i financijskog plana 
Turističke zajednice Grada Nova Gradiška za 2019. godinu  
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KLASA: 334-08/20-01/01 
URBROJ: 2178/15-01-01-20-04 

 
(Izvješće je privitak ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 

Točka 8. IZVJEŠĆE O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU JAVNE VATROGASNE
     POSTROJBE NOVA GRADIŠKA ZA 2019. GODINU 

 
Potpredsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu. 
 
ZORAN GAZIBARIĆ, u ime Kluba SDP-a „Klub vijećnika SDP-a razmotrio je i pregledao 

dostavljene materijale Javne vatrogasne postrojbe te kao takve će ih i prihvatiti. Želio bih i ja čestitati 
Zapovjedniku na njihovom radu i trudu, tako i nastavite. Sve pohvale.“ 

 
MARIJAN RADIĆ: „Zahvaljujem osobno kao predsjednik Upravnog vijeća Javne 

vatrogasne postrojbe grada Nove Gradiške i koristim ovu priliku i prigodu, koju nema svatko, ja ima 
tu čast i privilegiju, da se zahvalim svim Vašim djelatnicima, da zahvalim sve ono što ste učinili u 
doba, odnosno u vrijeme teških mjera korone gdje ste nesebično radili, podijelili se u dva tima po 24 
sata i da svi znaju, nažalost novinara nema, njih to interesira kad je netko žrtva, kada netko daje sebe 
za ovaj grad to nije njima interesantno, a ja poručujem; bili ste hrabri, bili ste odlučni, 24 sata radili i 
uzeli samo plaću za osam sati.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Potpredsjednik Gradskog vijeća stavio je Izvješće 

na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“, 

na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
 

Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Javne vatrogasne postrojbe 

Nova Gradiška za 2019. godinu  
 

KLASA: 630-02/20-01/01 
URBROJ: 2178/15-01-01-20-04 

 
(Izvješće je privitak ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 

Točka 9. IZVJEŠĆE O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU ZAJEDNICE TEHNIČKE
    KULTURE GRADA NOVA GRADIŠKA ZA 2019. GODINU 

 
Potpredsjednik Gradskog vijeća otvorio je raspravu.  
 
IVAN ADŽIĆ, u ime Kluba SDP-a: „Pred nama se nalazi znači Izvještaj o radu i financijskom 

poslovanju Zajednice tehničke kulture grada Nove Gradiške za 2019. godinu, samo da kažem neke 
osnove. Znači, Udruga članice su: Foto klub, Old-timer klub, Zrakoplovni klub, modelara, maketara, 
Radio klub, te Udruga tehničara, Društvo pedagoga tehničke kulture i Radio udruga „Slavča“. Znači, 
tijekom godine su izvršavali radionice u suradnji sa školama, na primjer radio komunikacija, povijest 
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prometa, izrada maketa, tehnika izrada fotografija i sve pohvale tajniku, gospodinu Kneževiću za Noć 
muzeja koja je bila u prostoru stare Vojarne gdje Old-timer klub  izveo više od 1.500 predmeta koji 
su pokazali naši tehničari. Sve ovo što je navedeno, znači od adekvatnog prostora za Radio klub i 
Zrako modelarski klub i čak i prijenos sredstava na ovu godinu od 35.000,00 kuna, Klub SDP-a će 
prihvatiti.“ 

 
MARIJAN RADIĆ: „Lijepa hvala gospodinu Predsjedniku na Vašem trudu i radu. Osobno 

imam obvezu da Vam ponudim u nadolazećem periodu, to sam obećao, sljedećih mjesec dana ću se 
angažirati maksimalno da uredimo onaj prostor okoliša Vašega i to obećavam ovdje javno pred svima 
vama.“ 

  
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Potpredsjednik Gradskog vijeća stavio je Izvješće 

o radu na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“, 

na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 
 

Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Zajednice tehničke kulture grada Nova Gradiška za 2019. godinu  
 

KLASA: 630-02/20-01/01 
URBROJ: 2178/15-01-01-20-04 

 
(Izvješće je privitak ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 

. . .  
 

MARIJAN RADIĆ: “ Gospodine Gradonačelniče, gospođo Zamjenice, gospodine 
Zamjeniče, gospodo direktori, ravnatelji naših ustanova, kolegice i kolege, stručni suradnici Grada ja 
Vam se lijepo svima zahvaljujem na sudjelovanju na sjednici i ujedno se ispričavam ako sam na bilo 
koji način doprinio jednom kratkom prekidu ove sjednice.“ 

 
Zatim je  zaključio rad 22. Sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške u 12,15 sati. 
 
 
 

VODITELJ ZAPISNIKA                 POTPREDSJEDNIK 
                   GRADSKOG VIJEĆA 
       Nela Bednarik             Marijan Radić 

 
 
 
KLASA: 021-05/20-01/23 
URBROJ: 2178/15-01-20-2 

 


